
Referat fra bestyrelsesmøde 5. nov. 2013, grundejerforeningen ”Solbakken” 

Til stede: Ditlev, Jørgen, Knud, Klaus, Birgitte. Referent: Birgitte 

 

DAGSORDEN: 

1. Økonomi 

2. Medlemssituation 

3. Løbende sager 

4. Depot 

5. Eventuelt 

Ad 1: 

Aktuelt 33.782, 00 kr på grundejerforeningens konto 

Ad 2: 

 Medlemstal pr. dd. er 194 medlemmer. 

 Mosteridagen har givet ca. 15 nye medlemmer, og det viser, at en medlemskampagne i 

forbindelse med aktivitet i foreningen er en god idé, som vi vil benytte os af ved 

kommende hvervekampagner. 

 Apropos medlemmer: Der har tidligere været talt om samle/skaffe medlemmernes 

mailadr.,da det ville være portobesparende samt give oplagte muligheder for at varsle evt. 

arrangementer hurtigt, til alle. Vi har en del mailadr., men mangler fortsat mange: Det 

enkleste er formentlig at dele medlemslisten op mellem bestyrelsens medlemmer, og ringe 

rundt for at få skaffet dem (– nye medlemmer bliver spurgt ved indmeldelse). 

Ad 3: 

 E- boks. Foreningen skal i henhold til nye reglerpr. 1.11.13 have en e- boks, for at få 

mail fra det offentlige. Ditlev har ansøgt om dette, og han og Jørgen ordner det 

praktiske. 

 

 Vedr. oprydning efter etablering af  fibernet ( nævnt i tidl. referater og til seneste 

generalforsamling): Status er af punktet er, at det er afsluttet i såvel Hasle 

Fællesråd, som grundejerforeningen: Kommunen har besigtiget området; bl.a 

Bakkehegnet havde klaget, men kommunen ville ikke gå ind i sagen her, da vejen 

allerede før fibernet blev etableret, var dårlig vedligeholdt – gadens beboere har 

derfor selv taget initiativ til, og betalt for diverse vedligehold efterflg., fortæller 

Knud Wium. 



Ad 4: 

Depotanskaffelser vil blive taget op til afstemning ved kommende generalforsamling, der er 

snakket om bl.a.: 

 Benzindrevet havefræser 

 Evt. anskaffe ekstra udstyr til mosteriet. Spørgsmålet er om det fortsat er sufficient, kun at 

leje til den dag vi har mosteridag? Havde foreningen selv et ”Lille mosteri”, kunne 

medlemmerne også gå sammen nogle stykker/enkeltvi, på andre tidspunkter i 

æblesæsonen. Udfordringen er, at udstyret skal vedligeholdes, der skal være god hygiejne 

efterbrug/udlån, og ikke mindst skal der findes en depotejer, der vil påtage sig opgaven. 

Ad 5: 

 Næste generalforsamling bliver en tirsdag i marts, Klaus tjekker om sognegården er ledig 

11.3 eller 18.3.14. 

 Julefrokost for bestyrelsen finder sted 17. januar 2014 hos Knud. 

 

 

 


